

## Securities Pledge Application Form

## نموذج طلب رهن أوراق مالية

التاريخ: Date: .....

## Messrs. Palestine Exchange

Please pledge the following securities for the benefit of:

Type of security:  Share  Bondالسادة بورصة فلسطين المحترمين  
يرجى وضع إشارة الرهن على الأوراق المالية المبينة تفاصيلها أدناه لصالح:نوع الورقة المالية:  سند  سهم

السيد/السادة: Mr./Messrs.: ..... فرع: Branch: .....

| عدد الأوراق المالية المطلوب رهنها كتابة<br>Volume of Securities to be Pledged in Words | عدد الأوراق المالية المطلوب رهنها<br>Volume of Securities to be Pledged | اسم الشركة المصدرة للأوراق المالية<br>Issuing Company Name | No |
|--|---|--|----|
|  |   |  | -1 |
|  |   |  | -2 |
|  |   |  | -3 |
|  |   |  | -4 |
|  |   |  | -5 |

## Taking into consideration the following:

مع الأخذ بعين الاعتبار التالي:

- Securities dividends of pledged sec. pledged for the benefit of:

- يتم رهن أرباح الأوراق المالية المجانية لصالح:

Pledgee/المرتهن Pledge/الراهن 

- Is the Pledgor a minor?

No -لا Yes - نعم 

هل الراهن قاصر؟

اسم الراهن: Pledgor Name: .....

رقم المستثمر: Investor No: ..... رقم (وثيقة إثبات الشخصية): ID No: .....

توقيع الراهن: Pledgor Signature: ..... ختم الراهن: The pledgor Stamp: .....

## For Pledgee Use

## لاستخدام المرتهن

We hereby insure our approval to place the pledge on the securities mentioned above for our benefit without any responsibility on PEX.

نؤكد موافقتنا على تثبيت إشارة الرهن على الأوراق المالية المبين تفاصيلها اعلاه لصالحنا دون ادنى مسؤولية على بورصة فلسطين.

اسم المرتهن: Pledgee Name: .....

العنوان: Address: .....

اسم وتوقيع المفوضين عن المرتهن: Name of Signatory &amp; Signature: ..... ختم المرتهن: Stamp of Pledgee .....

## For CDS Use Only

## لاستخدام مركز الايداع والتحويل

رقم المرجع: Sequence No. ....

رمز المرتهن: Pledgee Ref. ....

رقم حساب التداول: Trading Account No.: .....

التنفيذ: Processed By: ..... الموافقة: Approved By: ..... التاريخ: Date: .....

التدقيق: Audited By: ..... التاريخ: Date: .....

## Important Notice:

## تعليمات هامة:

- Pledge parties shall be deemed responsible for the accuracy of this application and for obtaining the contracts legal requirements & conditions, thereof ensuring the pledgors competence, this application is considered a written notification for PEX to pledge the securities of the pledgor referred to in this form for the benefit of the pledgee. and in doing so PEX isn't considered, in any mean, a related party in the pledge operation.
- Commissions shall be obtained according to PEX approved list for any securities dividends included in the pledge.
- The minor securities, other than inherited, can be pledged and the guardian should sign the pledge form.
- The form should be printed on the official paper of the pledgee (the Bank)
- The following documents should be attached:
  - ✓ Debts Clearance letter from the Broker (If securities are under his controle)
  - ✓ Fess payment notification form to the PEX

- يتحمل اطراف عقد الرهن وحدهم مسؤولية التأكد من صحة ومحتويات هذا الطلب و استيفاء الشروط والمتطلبات القانونية اللازمة لاتمام عملية الرهن ومن ذلك اهلية الراهن ورضاه ويعتبر هذا الطلب بمثابة الاعلام الخطي لبورصة فلسطين بوضع إشارة الرهن على الأوراق المالية الخاصة بالراهن المبينة في الطلب لصالح المرتهن، وإن مجرد إطلاع البورصة على هذا الطلب لا يعني أنها طرفاً فيه.
- سيتم احتساب عمولة رهن على الأوراق المالية المجانية المشمولة بالرهن وفقاً لقائمة العمولات المعتمدة الخاصة بالبورصة.
- يجوز رهن الأوراق المالية للقاصر ما لم تكن موروثه ويقوم ولي امر القاصر بتوقيع طلب الرهن.
- يطبع النموذج على الورق المروس للمرتين (البنك)
- يتم ارفاق المستندات التالية:
  - ✓ كتاب براءة ذمة من الوسيط (إذا كانت الأوراق المالية تحت سيطرته)
  - ✓ نموذج اشعار قيد/إيداع العمولة لصالح البورصة